



Change of Labour Day Holiday Schedule of Year 2019 announced by the Shanghai Stock Exchange and Shenzhen Stock Exchange on 18 April 2019

上海交易所及深圳交易所於 2019 年 4 月 18 日頒布的調整 2019 年勞動節休市安排

Being that all trading hours are subject to change without notice, it is strongly recommended that you check with each exchange website prior to the beginning of each market opening.

有關交易時間可不時修訂而無需另行通知，故建議於交易前須透過各交易所網站查詢詳情。

China Connect Markets (Shanghai market (MAMK) / Shenzhen market (SZMK))			
Labour Day Holiday Schedule of Stock Connect Market of Year 2019			
2019 年滬港通及深港通勞動節休市安排			
(Hong Kong Time 香港時間)			
	T/D Wed 01 May 19 星期三	T/D Thu 02 May 19 星期四	T/D Fri 03 May 19 星期五
Northbound Trading 北向交易	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放
Securities Settlement (for T-day's trades) 證券交收 (T 日的交易)	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放
Money Settlement (for T-1 day's trades) 款項交收 (T-1 日的交易)	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放
Settlement Instruction (SI) Settlement 交收指示(SI)交收	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放	Unavailable 不開放

In the event of any inconsistency between the English version and Chinese version of this schedule, the English version shall prevail.

本交易時間表之英文及中文本如有任何歧義，概以英文本為準。

No representation or warranty is made in respect of the completeness or accuracy of any information contained herein.
本集團不對此文件之任何資訊之詳盡性或準確性作出陳述或擔保。

時富證券有限公司 Celestial Securities Limited

香港中環皇后大道中181號新紀元廣場低座21樓 總機 Tel:(852) 2287 8788 傳真 Fax:(852) 2287 8700
21/F, Low Block, Grand Millennium Plaza, 181 Queen's Road Central, Hong Kong

a CASH
company